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SESIÓN RDINARIA CELEBRADA POL PLEN CON ELL DIA 
26 — NOVEMBRO - zoos 

ORDE DO DIA 

APROBACIÓN DA ACTA DA ÚLTIMA SESION. 
DAR CONTA DE EXPEDIENTES ADMINISTRATIVOS DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITO. 

EXPEDIENTE 1/2008 DE DECLARACION DE LEsIvIDADE ACORDO DE ANULACIÓN 
LICENZA DE APERTURA 

y 
E POSTA EN FUNCIONAMENTO DE PLANTA PARA A 

FABRICACION DE FORMIGON A HORMIGONES VIGO, S. L. 
NOMEAMENTO DE RÚA DE NOVA APERTURA, NO CASCO URBANO DE REDONDELA. 
APROBACIÓN INICIAL ORDENANZA MUNICIPAL REGULADORA DO ESTACIONAMENTO 
CON HORARIO LIMITADO GRATUITO ZONA AZUL. 
EXPEDIENTE DE INVESTIGACIÓN DA NATUREZA XURÍDICA DUN CAMIÑO NO BARRIO 
DE CASAL DO MONTE-SAXAMONDE. 
CORRECCION DE ERROS NO CADRO DE PERSOAL APROBADO CO ORZAMENTO PARA O 
ExERCICIO 2007, ENcADRANDO AS PRAZAS DE TECNIÇO DE xESTION NA SUBESCALA 
DE "XESTIÓN", NO LUGAR DA SUBESCALA "TECNICA", COA CONSEGUINTE 
CORRECCION DO MESMO PARA O ExERCICIO 2008. 
PROPOSTA DO CONSELLO PARROQUIAL DE CHAPELA, POSICIONAMENTO DO PLENO 
EN CONTRA DO DESDOBRAMENTO DA AUTOPISTA, RECOLLIDA NO PLAN SECTORIAL 
VIGO INTEGRA E NO PLAN DIRECTOR DE ESTRADAS DE GALICIA. 
ACTIVIDADE DE CONTROL DO PLENO: 
DAR CONTA DE RESOLUCIÓNS DA ALCALDÍA E CONCELLEIROS DELEGADOS. 

9.2.- MOCIÓNS: 

9.2.1.- MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL DO PP, S/ USUARIOS DO TRATAMENTO DO 
SINTRON NO CENTRO DE SAÚDE DE REDONDELA.- 
9.Zf.2.- MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL DO PARTIDO POPULAR, S/ VIOLENCIA DE 
XENERO.- 

9.2.3.- MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL DO PARTIDO POPULAR S/ ANTIGO EDIFICIO 
DE FENOSA.- 

9.2.4.- MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL DO PARTIDO POPULAR, S/ PROFESORADO 
CENTRO DE EDUCACIÓN PRIMARIA DE SANTA MARIÑA.- 

9.3.- ROGOS E PREGUNTAS.



Na Casa do Concello de Redondela, sendo as vinte horas e trinta minutos do día vinteseis de 
novembro de dous mil oito, baixo a Presidencia do Sr. Alcalde, D. XAIME REI BARREIRO e a asistencia 
dos/as Sres./as Concelleiros/as: D. EDUARDO JOSÉ REGUERA OCAMPO, D. EMILIO GONZÁLEZ 
IGLESIAS, D‘. LAURA LAGO ALLER, D‘. MARIA ALBINA REBOREDO SURIS, D. MANUEL 
IGLESIAS CARRERA, D. CARLOS GONZÁLEZ FERNÁNDEZ, D“. ISABEL CASTRO PIEDRAS, D‘. 
FRANCISCA CANAL GÓMEZ, D. JUAN TIZÓN CABALEIRO, D. JOSÉ ALBERTO PAZOS COUÑAGO, 
D. MIGUEL ANGEL ALVAREZ BALLESTEROS, D‘. HERMINDA QUELLE FERNÁNDEZ, DONA. 
MARIA LORENA LÓPEZ RODRÍGUEZ, D. CÁNDIDO VILABOA FIGUEROA, D‘. LAURA ALONSO 
GÓMEZ, D. XOSÉ CARLOS PAZOS DOCAMPO, D“. MARÍA ANXELES BABARRO FERNANDEZ, D‘. 
ROSA MARIA COSTAS ESTÉVEZ, D. ALEJANDRO BASTOS FERNÁNDEZ, e D. BENIGNO GARCÍA- 
LUENGO MONTERO, tamén asistiu o Sra. Interventora Xeral do Concello D’. AGUEDA BELLO VALDÉS, 
actuando como Secretaria a Secretaria da Corporación DONA. ANA BEGOÑA MERINO GIL, constitúese o 
Pleno do Concello, en sesión ordinaria, conforme á convocatoria e de acordo coa Orde do Día. 

INCIDENCIAS.- 

O Concelleiro D. ALEJANDRO BASTOS FERNÁNDEZ, auséntase do Salón de Sesións, durante o 
debate da terceira Moción, das que figuran na Orde do Día. 

Con carácter previo no tratamento dos asuntos incluídos na Orde do Día, a Corporación garda un 
minuto de silencio en lembranza das víctimas da violencia de xénero.- 

A Presidencia declara aberta a sesión, en primeira convocatoria, procedéndose a trata-los puntos da 
Orde do Dia.- 

1.- APROBACIÓN DA ACTA DA SESIÓN ANTERIOR.- 
Non se formulan observacións, e o Pleno do Concello, en votación ordinaria e por unanimidade dos/as 

seus membros presentes, sendo vinteún votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 8 do PP, 3 do BNG, e 2 do PG), 
acorda prestar aprobación ao acta da sesióncelebrada con carácter ordinario o día 29 de outubro de 2008.- 

' 
2.- DAR CONTA DE EXPEDIENTES ADMINISTRATIVOS DE MODIFICACIÓN DE 

CREDITO.- 

Dada conta do seguinte expediente administrativo de modificación de crédito: 

- 36/08, aprobado por Decreto da Alcaldía de data 29 de outubro de 2008, mediante xeración de 
crédito, por importe de 76.852,81 euros. 

Non se formulan observacións e o Pleno do Concello dase por enterado do expediente administrativo 
de modificación de crédito anteriormente relacionado.- 

3.- EXPEDIENTE 1/2008 DE DECLARACIÓN DE LESIVIDADE ACORDO DE ANULACIÓN 
LICENZA DE APERTURA E POSTA EN FUNCIONAMENTO DE PLANTA PARA A 
FABRICACIÓN DE FORMIGÓN A HORMIGONES VIGO, S. L..- 

ANTECEDENTES.- 

Dictame da Comisión informativa de Urbanismo de data 24 de novembro de 2008, que transcrito dí:
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"Pola Presidencia dase conta da proposta da Alcaldía de data 18 de novembro de 2008 que transcrita 
dí: 

“Vista a proposta de resolución da instructora do expediente de referencia que, transcrita, di: 

“Considerando que polo pleno do Concello do 17.07.2008 adoptouse acordo de iniciar o expediente de 
declaración de lesividade da resolución da Alcaldia do 2.06.2008 pola que se anulou a licencia de apertura e 
posta en funcionamento da planta para fabricación de formigón en Millarada-Villar de lnfesta outorgada 
HORMIGONES VIGO SL o 21.12.1998 por entender que, non obstante o acatamento do ditame vinculante do 
Consello Consultivo de Galicia do 14 de marzo de 2008, a citada resolución infrinxe o ordenamento xurídico 
ao non concorrer no acto administrativo anulado os requisitos esixidos polo artigo 62.1 da Lei 30/1992 de 26 de 
novembro de Réxime Xurídico das Administracións Públicas e do Procedemento Administrativo Común 
(LRXAP). 

De conformidade cos seguintes 

Antecedentes 

l. Por escrito de 21.06.2002 D. XOSE MANUEL CRESPO CASTRO presentou escrito solicitando a revisión 
da licencia de apertura outorgada o 21.12.1998 a Hormigones Vigo SL 

. A desestimación presunta da citada solicitude deu lugar a un recurso ante o Xulgado do Contencioso 
Administrativo n° l de Vigo que dictou sentencia n° 144/2004 confirmada polo Tribunal Superior de 
Xustiza de Galicia o 22 de marzo de 2007 pola que se condenou ao concello de Redondela a iniciar, 
tramitar e concluír o procedemento previsto no artigo 102 LPAC para a revisión de oficio da licencia de 
actividade outorgada con data 21.12. l 998, formulando proposta de resolución e remitindo o expediente ao 
Consello Consultivo de Galicia para o seu dictame preceptivo, no improrrogable prazo de tres meses. 

. Tramitado, de acordo co anterior, o expediente de revisión de oficio polo Concello de Redondela . o mesmo 
conclue coa seguinte Progo¡ de Resolución do Instructor: 

"Rexeitar a solicitude de revisión presentada o 21 de xuño de 2002 por D. XOSE MANUEL CRESPO CASTRO 
sobre declaración de nulidade da licenza de apertura e posta en funcionamento dunha planta para a 
fabricación de formigón en Millarada Vilar de Infesta 136 outorgada a HORMIGONES SL o 21.12.1998 por 
non estimula procedente de acordo cos feitos e fundamentos de dereito que se recollen no informe de 
secretaría, transcrito 

4. De seguido interésase do Consello Consultivo de Galicia o informe preceptivo ao que refírese o artigo 102.] 
da LRXAP, o cal emite o 14 de abril de 2008, informando desfavorablemente a anterior Proposta de 
Resolución e ditaminando que procede a revisión da licencia de apertura outorgada a Hormigones Vigo SL 
en data 21.12.1998. "o que se determina con carácter ¿receptivo e vinculante". 

5. Ante a obriga imposta polo Consello Consultivo, o Concello de Redondela adoptou a resolución do 
02.06.2008 anulando a licencia de apertura e posta en funcionamento da planta de fabricación de formigón 
obxecto do expediente. 

6. O pleno do Concello do 17.07.2008, adoptouse acordo de iniciar o expediente de declaración de lesividade 
da citada resolución e, con respecto ao mesmo, formúlase a presente 

PROPOSTA m: RESOLUCIÓN 
Considerando que en data 17 de setembro pasado se resolveu polo Instructor impulsa-las actuacións 
administrativas necesarias para a declaración de lesividade da devandita resolución da Alcaldía aos efectos de 
que a citada resolución poida no seu caso ser anulada pola xurisdicción contencioso-administrativa ao abeiro do



previsto no artigo 103 da LRXAP así como dar audiencia aos interesados para que de conformidade co previsto 
no artigo 84 da LRXAP alegaran o que estimaran pertinente en relación ao expediente cousa que 
cumprimentaron . 

Considerando que D. XOSE MANUEL CRESPO CASTRO, no seu escrito do 14.10.2008 manifesta a sua 
oposición á tramitación do expediente de declaración de lesividade por canto: 

l. Estima que non se da o presuposto esixido polo artigo 103 da LRXAP, porque no acto que se pretende 
declarar lesivo non concorre ningunha causa de nulidade nin de anulabilidade. 

2. Alega que o acto administrativo non produce efectos lesivos para os intereses públicos sendo o 
mantemento da actividade o que está a producir danos a estes intereses afectando a dereitos 
fundamentais. 
Aporta un parte da Policia Local do 18.09.2008 no que se da conta da producción de ruidos na nave de 
Hormigones Vigo ás 04:45 horas dese dia. 

Considerando que con respecto a estas alegacións cómpre signiñcar que: 

a) O obxecto do presente procedemento é, precisamente, determinar se se dan os presupostos contidos na 
devandita normativa para a declaración de lesividade da resolución, por canto dita declaración é 
presuposto procesal necesario para a ulterior impugnación da mesma diante da xurisdicción 
contencioso administrativa. 

Os aspectos relativos ao exercizo da actividade, por canto do mesmo deriven molestias para o 
denunciante, sendo obxecto doutros expedientes instruidos por este Concello, non o son do presente 
procedemento, toda vez que neste caso se están a considerar non as continxencias derivadas do 
funcionamento da planta de formigón senón as circunstancias xurídico-formais da licenza outorgada o 
21.1 1.1998 e a sua posible nulidade. 

c) Do mesmo xeito, este tipo de denucias deberá levar a sua axeitada canle formal , sen afectar ao 
presente procedemento. 

Considerando que D. JORGE CUEVAS ALVAREZ, no seu escrito do 20.10.2008, acompañado dun informe 
económico sobre o grupo JCA Hormigones SA, manifesta a sua conformidade coa declaración de lesividade 
sinalando, en síntese que: 

l. A declaración de lesividade é unha decisión congruente co actuado polo Concello no procedemento de 
revisión de oficio 1/2007 por non darse ningún dos supostos de revisión previstos na lei xa que existe 
constancia no expediente de que no acto a revisar non concurria ningún vicio de nulidade de pleno 
dereito. 

Pon en cuestión o carácter vinculante do ditame do Consello Consultivo en relación ao asimto. 

Estima que non se realizou o xuizo de ponderación esixido polo artigo 106 da LRXAP, 

Sinala, a título de exemplo, que os danos que se derivarian, no seu caso, da paralización da actividade 
da empresa serían: 25.350.000,00 € por compromisos contratados que non podería atender, inmediata 
desaparición de 145 postos de traballo directos e 50 indirectos, afectación a outras empresas do grupo 
que dependen da mesma e evalúa a indemnización de danos e perxuizos que teria que abonar o 
Concello con cargo a fondos públicos en 33.l27.587 G. 

Indica que, caso de que polo Concello non se teñan por acreditados os feitos contidos no escrito de 
alegacións, deberase abrir un periodo de proba. 

Considerando que con respecto a estas alegacións cómpre significar que:
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a) O alegado no punto l coincide coa motivación do presente procedemento. 

b) O alegado nos puntos 2 e 3 xa foi obxecto de consideración e resolución ao resolverse o recurso de 
reposición presentado contra a resolución que agora se pretende anular, o 08.07.2008. 

c) En canto o cálculo da posible inderrmización en 33.l27.587 €, cómpre sinalar que non é obxecto do 
presente procedemento establecer o montante da indemnización que no seu caso poidera corresponder 
a favor dos titulares da licenza anulada como consecuencia da sua perda, toda vez que dada a 
complexidade e entidade da cuestión debería sustanciarse nun procedemento de reclamación 
patrimonial independente. A estes efectos, o parágrafo 4 do artigo 102 da LRXAP contempla a 
inderrmización dos posibles perxuizos como unha “posibilidade” ao establecer que as administracións 
públicas, ao declarar a nulidade dunha disposición ou acto, poderán establecer na mesma resolución 
as indemnizacións que proceda recoñecer aos interesados . 

d) Non se trata de considerar acreditados tódolos feitos contidos nas alegacións presentadas senón 
aqueles que teñan incidencia no presente procedemento. 

Resultando que no expediente administrativo de revisión de oficio da licenza citada, instruido a partir do 
procedemento xudicial sobre o que recaeu a sentencia n° 144/2004 do Xulgado do Contencioso Administrativo 
n° 1 de Vigo, confirmada polo Tribunal Superior de Xustiza de Galicia o 22 de marzo de 2007 , consta a 
Praga de Resolución do 08.01.2008 na que se concluía que non concorren no acto administrativo de 
outorgamento da licenza, anulado pola resolución que agora se pretende declarar lesiva, ningún determinante 
da sua nulidade, ainda que o Concello tivera que acatar o tenor literal do ditame do Consello Consultivo polo 
seu carácter vinculante pero somentes por este motivo, non a resultas do seu propio xuizo de valor con respecto 
á concurrencia dalgunha das causas previstas no artigo 62.1 da LRXAP . 

Visto o informe 41/2008 do 30.05.2008 da secretaria xeral do Concello que para os efectos de motivar 
xurídicamente a presente proposta se adxunta á mesma. 

Resultando que, asi as cousas, cómpre establecer, á vista do expediente e das alegacións dos interesados a 
procedencia ou non de actuar do xeito previsto no artigo l03 da LRXAP para os efectos de declarar a 
lesividade da Resolución do 02.06.2008 pola que se anulou a licencia de apertura e posta en ftmcionamento da 
planta para fabricación de formigón en Millarada-Villar de [nfesta outorgada HORMIGONES VIGO SL o 
21.12.1998. A tal efecto, o artigo 43 da LJCA esixe, en primeiro lugar que o acto lesione o interese público. A 
esta primeira esixencia engádese un segundo requisito, que consiste na ilegalidade do acto, isto é, que a 
resolución que se pretenda impugnar ante a orde xurisdiccional contencioso-administrativo incona nalgunha 
forma de infracción do ordenamento xurídico conforme ao establecido polos artigos 62 e 63, respectivamente, 
da LRXAP. 

> En relación á concurrencia do primeiro dos rguisitos, e con independencia de que xa se estimou 
que non éste o intre de avaliar o montante dunha posible indemnización, cifrada polo interesado en 
33.l27.587 G, parece evidente que de manterse a resolución anulatoria resultaría non somentes cecais 
un dereito para os titulares da licencia a resarcirse da sua perda, senón tamén, importantes efectos 
colaterais que dimanarían do feito da paralización da actividade para o tecido industrial do 
municipio, para outras actividades dependentes da mesma e para a situación económica y social de 
numerosas familias, situación especialmente delicada nunha coxuntura recesiva como a actual. 

Por outra banda e en relacion á concurrencia dg segundo ¡lg rguisitg sinalados xa queda patente 
no expediente e polos antecedentes contidos na presente proposta que a resolución adoptada foi 
contraria ao ordenamento xurídico posto que non se daban as circunstancias requeridas pola LRXAP 
para adoptala ao non darse ningún dos supostos do seu artigo 62, a pesares do ditammado polo 
Consello Consultivo. 

Teño a ben propor ao Alcalde que, a sua vez, e de conformidade co previsto nos artigos 2l .l .l) da LRBRL. l03 
da LRXAP e 43 da LXCA, propoña ao Pleno do Concello declarar lesiva para o interés público a resolución da



Alcaldía do 2.06.2008 pola que se anulou a licencia de apertura e posta en funcionamento da planta para 
fabricación de formigón en Millarada-Villar de Infesta outorgada HORMIGONES VIGO SL o 21.12.1998 aos 
efectos da sua subseguinte impugnación ante a xurisdicción contencioso-administrativa mantendo a suspensión 
da mesma, consonte co acordado polo mesmo pleno o 17.07.2008”. 

En virtude do que antecede esta Alcaldía, propón ao pleno do Concello, previo ditame da comisión informativa 
correspondente, a adopción dos segrintes acordos: 

l. Declarar lesiva para o interés público a resolución da Alcaldía do 2.06.2008 pola que se anulou a 
licencia de apertura e posta en funcionamento da planta para fabricación de formigón en Millarada- 
Villar de Infesta outorgada HORMIGONES VIGO SL o 21.12.1998 aos efectos da sua subseguinte 
impugnación ante a xurisdicción contencioso-administrativa mantendo a suspensión da mesma, 
consonte co acordado polo mesmo pleno o 17072008. 

Encomendar ao letrado adscrito ao Concello, D. LUIS ALFONSO PEREIRA FERNANDEZ, a 
interposición do correspondente recurso de lesivídade diante da xurisdicción contencioso- 
administrativa." 

A comisión infonnativa de urbanismo en votación ordinaria e por maioría dos seus membros 
presentes, sendo 7 votos a favor (4 do PsdeG-PSOE, 2 do B.N.G. e l do P.G.) e 4 abstencións (do P.P.), 
estimou oportuno ditaminar favorablemente a proposta transcrita." 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometido o dictame a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade dos/as 
Sres./as Concelleiros/as, sendo vinteún votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 8 do PP, 3 do B.N.G., e 2 do P.G.), 
aprobou, nos seus propios términos, o dictame da Comisión Informativa de Urbanismo, nos antecedentes 
transcrito.- 

4.- NOMEAMENTO DE RÚA DE NOVA APERTURA. NO CASCO URBANO DE 
REDONDELA.- 

ANTECEDENTES.- 

Dictame da Comisión Informativa de Interior de data 24 de novembro de 2008, que transcrito dí: 

"Antecedentes: Proposta da Presidenta da Comisión, de data 19 de novembro de 2008, que transcrita 
dí: 

"Aínda son moitos os camiños e rúas do Concello que carecen dunha denominación clara, tanto na súa 
toponimia coma no seu precorrido, por iso esta Presidencia está realizando un estudo que permitirá unha mellor 
localización, así como a denominación toponímica dalgimhas rúas do Concello, solventándose así numerosos 
problemas xurdidos con Correos polo reparto das cartas. 

A apertura dunha nova rúa nas inmediacións da rúa Eidos, e cerca do Camiño das Laxes, fai necesario 
dotala de nome, polo que esta Presidencia ven en propoñer denominar RUA DA LAXE á rúa de nova apertura, 
que se sinala nos planos que se adxuntan." 

Votación e dictame.- 

A Comisión Informativa de Interior, en votación ordinaria e por maioría dos/as Sres./as 
Concelleiros/as asistentes, sendo sete votos a favor (4 do PSdeG-PSOE, 2 do BNG, e l do PG), e catro 
abstencións (4 do PP), estimou oportuno dictaminar favorablemente a proposta da Presidencia da Comisión 
transcrita e na súa consecuencia propoñer ao Concello Pleno, a súa aprobación."



~~~ 
~~~ 

~~ 

~~~~ ~ ~~ ~ ~ ~~ ~~ 
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VOTACION E ACORDQ.- 

Sometido o dictame a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade dos/as 
Sres./as Concelleiros/as, sendo vinteún votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 8 do PP, 3 do B.N.G., e 2 do P.G.), 

9° aprobou, nos seus propios términos, o dictame da Comisión Informativa de Interior, nos antecedentes 
transcrito.- 

~~ 
~~~ 

5.- APROBACIÓN INICIAL RDENANZA MUNICIPAL REGULAD RA DO 
ESTACIONAMENTO CON HORARIO LIMIT GRATUITO ZONA AZUL.- ~ ~ 

ANTECEDENTES.- 

Dictame da Comisión Informativa de Interior, de data 24 de novembro de 2008, que transmite dí: 

Proposta do Concelleiro Delegado de Tráfico de data 21 de novembro de 2008, que transcrita di: ~~ "ASUNTO ORDENANZA REGULADORA DO ESTACIONAMENTO CON HORARIO LIMITADO 
GRA! UITO ZONA AZUL 

A ocupación da vía pública co estacionamento de vehiculos supón o uso dun ben escaso, que debe ser 
repartido a fin de acadar o acceso igualitario e limitado de tódolos/as conductores/as ao aparcamento nas zonas 
onde sexa especialmente escaso. ~ 

~~~ ~~~
~ 

~~~ ~~~~ 
~~ 

~~~ ~~~ 

~~ ~~ 

~~ ~~~~ 
~~~

~ 

~~ ~~ ~ ~ ~ ~ ~ ~~ 

~~ En virtude das facultades que se recoñecen ó Concello no artigo 25 da Lei Reguladora das Bases de 
Réxime Local, , e no art. 7 do Texto Articulado da Lei sobre Tráñco, Circulación de Vehículos a Motor e 
Seguridade Vial considérase necesaria a creación do “Servicio de Zona Azul" ao obxecto de limitar 
temporalmente o estacionamento de vehículos en determinadas zonas aos efectos de que poidan ser disfrutados 
por un maior número de usuarios, especialmente nas horas de maior demanda por razón das actividades que se 
desenvolven no municipio. ~~ De conformidade co disposto no artigo 25 da Lei 7/85, Reguladora das Bases do Réxime Local, de 2 
de abril e das disposicións contidas no Real Decreto Lexislativo 339/90, de 2 de marzo, polo que se aproba o 
texto articulado da Lei sobre Tráfico, Circulación de Vehículos a Motor e Seguridade Vial, asi como o R.D. 
l.398/93 de 4 de agosto que aproba o Regulamento do Procedemento do exercicio da Postestade Sancionadora 
proponse a adopción polo pleno do Concello dos seguintes acordos: 

l. Aprobar provisionalmente a seguinte ORDENANZA REGULADORA DO ÉSTACIONAMENTO 
CON HORARIO LIMITADO GRATUITO ZONA AZUL : 

ARTIGO l. OBXECTO ~~ De conformidade co disposto no artigo 25 da Lei 7/85, Reguladora das Bases do Réxime Local, de 2 
de abril e das disposicións comidas no Real Decreto Lexislatívo 339/90, de 2 de marzo, polo que se aproba o 
texto articulado da Lei sobre Tráfico, Circulación de Vehículos a Motor e Seguridade Vial, así como o R.D. 
l .398/93 de 4 de agosto que aproba o Regulamento do Procedemento do exercicio da Postestade Sancionadora, 
dictase a presente ordenanza que ten por obxecto regular o estacionamento limitado-gratuito (zona azul). 

ARTl O 2 T Fl l N 
A ocupación da via pública co estacionamento de vehiculos supón o uso dun ben escaso, que debe ser 

repartido. En virtude dm facultades que se recoñecen ó Concello no artigo 25 da Lei Reguladora das Bases de 
Réxime Local, , e no art. 7 do Texto Articulado da Lei sobre Tráfico, Circulación de Vehículos a Motor e

~ 
~~ ~~



Seguridade Vial, créase o “Servicio de Zona Azul", que pretende acadar o acceso igualitario e limitado de 
tódolos/as conductores/as ó aparcamento nas zonas onde sexa especialmente escaso. 

ARTIGO 3. AMBITO E DETERMINACIONS 

Os estacionamentos regulados e con horario limitado existirán naquelas rúas e zonas habilitadas e 
sinalizadas para iso, e se determinarán por medio dunha Resolución da Alcaldia. En todo caso deberán de 
coexistir cos de libre utilización e someteranse ás seguintes determinacións: 

l.- O estacionamento efectuarase mediante disco comprobante do horario, que indicará a hora do 
estacionamento. (Ver Anexo). 

2.- @ conductor/a do vehículo está obrigad@ a colocar o disco horario no lugar da parte interna do 
parabrisas que permita totalmente a súa visibilidade desde o exterior. 

3.- O período máximo de permanencia dun vehículo en zona azul será de 90 minutos . 4.- Quedan 
excluídos desta limitación, os vehículos da policia, protección civil, bombeiros, ambulancias e persoal sanitario 
en servicio de urxencia, e vehículos oficiais das administracións local, autonómica e estatal. 

5.- Unha vez concluído o tempo máximo de utilización, o vehículo deberá abandonar o aparcamento, e 
non poderá volver a estacionar na mesma rúa ou praza, ata transcorridas dúas horas. 

6.- O horario de limitación comprenderá de 09,00 a 13,30 e de 17 a 20,30 horas. Agás os sábados a 
partir das 13,30 horas, domingos e festivos, nos que non haberá limitación. 

7.- Despois de sinalar a hora de chegada no disco horario, non se poderá variar ata que o vehículo 
abandone o estacionamento en zona azul. 

ARTIGO 4. INFRACCIONS 

Constituirán infraccións específicas desta modalidade de estacionamento: 
l.- A falta de disco comprobante do horario. 
2.- Sobrepasar o límite horario indicado no comprobante. 
3.- Modificar a hora de chegada despois do estacionamento. 
4.- Estacionar de novo o vehículo na mesma rúa ou praza, antes de transcorrer dúas horas contadas 

desde a hora de chegada. 
5.- Ocupar dúas prazas de estacionamento, ou non axustarse ó espacio marcado para o vehículo. 

ARTIGO 5. SANCIÓNS 

As infraccións sinaladas no artigo anterior tipiíicanse como leves e imporase a mesma sanción que, 
dentro dos intervalos previstos na Lei l7/2005 de 19 de xullo que modiñcou o Real Decreto Lexislativo 
339/1990 de 2 de marzo, que aprobou o texto articulado da Lei sobre Tráfico, Circulación de Vehículos a 
motor e Seguridade Vial, estean fixadas para ese tipo de sancións no Concello de Redondela en cada momento. 

As devanditas multas se reducirán nun 30% se se fixeran efectivas dentro do prazo de 30 días naturais 
contados desde o día seguinte o da recepción da notificación da denuncia. 

ARTIGO 6. INMOVILIZACION DO VEHICULO 
Cando un vehículo estea estacionado en zona de estacionamento regulado e con horario limitado 

durante máis dunha hora e media, contada desde que fora denunciado polo incumprimento das normas que 
regulen este tipo de estacionamento, poderá ser inmovilizado ó obxecto de identificar o seu conductor e 
notificar a denuncia pertinente; se fora reincidente, poderá ser retirado. No caso de retirada ou inmovilización 
aplicarase o establecido na ordenanza reguladora da taxa por inmovilización ou recollida de vehículos na vía 
pública e depósito dos mesmos. 

DISPOSICION FINAL.
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~~ Esta ordenanza, que consta de 6 artigos, unha Disposición final e l anexo, entrará en vigor unha vez 
aprobado definitivamente polo Concello e publicado o seu texto integro e transcorra o prazo de quince días a 
que se refiren os artigos 70.2 e 65.2 da Lei 7/ 1985 de 2 de abril, Reguladora das Bases de Réxime Local. ~ 

ANEXQ 
MODELQ COMPROBANTE DE DISQO HORARIO 

Tamaño: ll x ll cm. 

Materiais: Aluminio, Plástico, Cartolina. 

Cor: Poderá realizarse en varias cores, sempre que os recadros destinados á hora sexan perfectamente 
visibles, con fondo branco e caracteres en azul, negro ou vermello. ~ 

CONCELLO DE REDONDELA 
Concellería de Tráfico 

SERVIZO DE ZONA AZUL 
HORA DE CHEGADA: HORA LIMITE:~ 

Someter o presente acordo a infomiación pública polo prazo de 30 días para os efectos de audiencia 
aos interesados que no devandito prazo poderán formular reclamacións ou suxerencias. ~ 
Caso de non presentarse ningunha reclamación ou suxerencia no prazo correspondente entenderase 
definitivamente aprobado o acordo, ata entón provisional.-" ~ 

Votación e dictame.- ~~ A Comisión Informativa de Interior, en votación ordinaria e por maioria dos/as Sresjm 
Concelleiros/as asistentes, sendo seis votos a favor (4 do PSdeG-PSOE, e 2 do BNG), e cinco abastencións (4 
do PP e l do PG), estimou oportuno dictaminar favorablemente a proposta do Concelleiro Delegado de Tráfico 
nos antecedentes transcrita e na súa consecuencia propoñer ao Concello Pleno, a súa aprobación.-

~ ~ ~~~~ INTERVENÇIQNS.- O concelleiro señor Bastos Fernández indica que a ordenanza lle parece demasiado ríxida e 
insuficiente o tempo previsto para o estacionamento xa que considera que imha hora e cuarto non abonda para 
ir ao médico ou facer calquer xestión no centro. 

~~
~~~ ~~ O concelleiro señor Pazos Docampo apoia a proposta porque considera que é apropiada á regulación 

do tempo de estacionamento nas zonas máis conxestionadas polo que o importante será decidir con criterios 
técnicos cales serán as rúas afectadas. ~~~ ~~ O concelleiro señor Pazos Couñago considera totalmente improcedente a ordenanza que, segundo o 
seu criterio, trata de respostar a un problema creado polo goberno, totalmente ineficaz á hora de por orde no 
tráfico en Redondela, xa que nin siquera aprobaron un plan de tráfico. Di que pensaron enmendar o texto da 
ordenanza pero despois non o fixeron porque lles parece que ten dificil mellora. Pregunta sobre aspectos 
concretos do funcionamento que pensa que non quedan claros no texto proposto como o xeito de expedición do 

~ 

~

~~ ~



disco horario, a precisión dos vehiculos da administración excluídos da limitación, a forma de controlar o 
tempo, a posibilidade de inmovilizar os vehículos reincidentes, o mesmo concepto de reincidencia nese 
caso...etc., lle parece que non se fai un intento serio de resolve-los problemas e a ordenanza crea máis 
inquedanzas. 

O concelleiro señor Reguera Ocampo corrixe ao señor Bastos no sentido de que non se trata de hora e 
cuarto senón de hora e media. Sinala que Redondela é unha das vilas, dentro das súas características, que conta 
con máis aparcadoiros, ata 772, e que existe un problema puntual no Campo da Feira porque chegan as oito da 
maña os traballadores e colmátase rápidamente polo que ao longo do día non hai casi rotación no 
estacionamento. Lle parece que a medida vai ser boa para o comercio e que os artigos da ordenanza son moi 
sinxelos e se entenden ben, sendo similar á doutros concellos. O tema o terá que controlar a policía local. 

O concelleiro señor Bastos Fernández sinala que das prazas que indica o concelleiro de tráfico hai que 
ter en conta que máis de 400 son de pago, cousa que habería que evitar. Manifesta que o seu grupo vai votar en 
contra. 

O concelleiro señor Pazos Docampo di que os argumentos do PP valen para apoiar a proposta e que a 
mesma non ten ningún afán recadatorio posto que prantéxase que o estacionamento sexa gratuito. Considera 
que a humanización das rúas non da problemas senón calidade de vida e que o espacio para as persoas debe ser 
superior ao dos vehículos polo que, tendo en conta que o aparcamento é escaso, resulta positivo que se mova. 

O concelleiro señor Pazos Couñago sinala que non é él mesmo o que dí que hai poucas prazas senón a 
xente da rua considerando tamén que moitas das existentes son de pago e non todo o mundo llelo pode 
permitir. Pensa que é absurdo buscar unha solución senón existe problema algún, como dí o goberno, e que os 
traballadores tamén teñen que aparcar e hai moita xente que traballa no comercio. Pregunta novamente onde se 
expenderán os discos e manifesta a sua extraneza polo feito de que os discos sexan “cadrados". Tamén di ao 
señor Pazos que se botan o peche a todo o centro para que non entre ninguén se solucionaría o problema. 

O concelleiro señor Reguera Ocampo sinala que o obxectivo fundamental é regulamentar o 
estacionamento no Campo da Feira para que entren e saian vehículos ao longo de todo o día. Dí que os 
traballadores poden aparcar ao outro lado do paso elevado, na Avda de Mendiño e que os discos van no interior 
dunha carcasa cadrada dentro da que xiran. 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometido o dictame a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría dos/as Sres./as 
Concelleiros/as, sendo once votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, e 3 do B.N.G.), e dez votos en contra (8 do PP e 
2 do P.G.), aprobou, nos seus propios términos, o dictame da Comisión Informativa de Interior, nos 
antecedentes transcrito.- 

6.- EXPEDIENTE DE INVESTIGACIÓN DA NATUREZA XURÍDICA DUN CAMIÑO NO 
BARRIO DE CASAL DO MONTE-SAXAMONDE.- 

ANTECEDENTES.- 

Dictame da Comisión Informativa de Facenda e Patrimonio, de data 24 de novembro de 2008, que 
transcrito dí: 

"Vista a proposta do instructor do expediente de data 30.10.08. 

Visto o expediente tramitado en relación ao asunto de referencia, 

Visto o Informe de Secretaria que, transcrito, dí:
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“Emítcse o presente en cumprimento do preceptuado no artigo 52 do Real Decreto 1372/1986 de 13 de xuño 
polo que se aprobou o Regulamento de Bens das Entidades Locais (RB), publicado no BOE n°l6l de 7 de xullo 
toda vez que dende o 25 de setembro de 2007 se ven desenvolvendo a instrucción do expediente administrativo 
de investigación co obxecto de determinar o carácter demanial dun camiño sito no barrio de Casal do Monte de 
Saxamonde que da acceso a unha serie de fincas . 

O expediente ven motivado polo informe do Arquitecto técnico do Concello do 12.06.2007 no que se 
fai constar que co gallo dunha solicitude de licenza formulada por Dna Natividad Rodriguez Mouriño para 
construcción de muro de peche de finca, a interesada se manifestou en desacordo co recuado fixado alegando 
que se trataba dun camiño de carro privado. Nembargantes, o técnico comprobou que o camiño estaba 
reflectido no plano catastral actual e no plano parcelario das Nomias Subsidiarias de planeamento urbanístico 
de Redondela, aprobadas definitivamente o 6 de novembro de 1987 (NNSSR), publicadas no BOP do 14 de 
abril. Xa que logo, despois de realizada unha visita ao lugar estima que debe desenvolverse un procedemento 
para determinar a natureza demanial do camiño en cuestión. 

Aberto polo instructor en data 28 de xaneiro pasado periodo de proba se incorporaron ao expediente 
os documentos aportados polos propietarios conlindantes co camiño, informe da Policía Local que recabou as 
testemuñas de cinco personas da zona de avanzada edade e reportaxe fotográfico e informe do Vixiante de 
Urbanismo permitindo aos interesados personados no expediente propor probas, cousa que non fixeron. 

O expediente desenvolveuse de conformidade co previsto nos artigo 45 e seguintes do RB e do mesmo 
se deu coñecemento aos posibles interesados/afectados pola resolución que no mesmo se adopte. 

LEXISLACIÓN APLICABEL 

Os artigos 4 e 68 da Lei 7/85 de 2 de abril Reguladora das Bases do Réxime Local publicada no BOE 
do 3 de abril e modificada pola lei ll/1999 de 21 de abril e pola lei 57/2003 de 16 de decembro de 
Medidas para a Modernización do Gobemo Local. (LBRL) 

Os artigos 220.1 e 221 do Real Decreto 2568/1986 de 28 de novembro polo que se aprobou o 
Regulamento de Organización, Funcionamento e Réxime Xurídico das Corporacións Locais (ROF), 
publicado no BOE do 22 de decembro. 

O artigo 74 do Real Decreto Lexislativo 781/1986 de 18 de abril, polo que se aprobou o Texto 
Refundido das Disposicións Legais Vixentes en materia de Réxime Local (TRRL), publicado no BOE 
do 22 e 23 de abril. 

O artigo 264 da Lei 5/97 de xullo da Administración Local de Galicia (LALGA-), publicada no DOG 
do 5 de agosto. 

O Real Decreto Real Decreto 1372/1986 de 13 de xuño polo que se aprobou o Regulamento de Bens 
das Entidades Locais (RB), publicado no BOE n°l61 de 7 de xullo. 

A Lei 33/2003 de 3 de novembro do Patrimonio das Administracións Públicas, (LPAP) publicada no 
BOE do 4 de novembro. 

Artigos 76 a 78 da Lei 2/2006 de 14 de xuño de Normas reguladoras do Dereito Civil de 
Galicia(DCG). 

F EITQS 

No expediente tramitado obra o seguinte:



2. 

Quedou acreditado que o camiño non se atopa recollido como ben de titularidade municipal no IMB se 
ben aparece reflectido nos planos catastrais. 

Trátase dun camiño que da servizo alomenosa 14 predios mantendo un ancho medio a partir da 
entrada de aproximadamente 2,00 m. Carece de servizos urbanísticos de auga, tendido eléctrico e 
saneamento sendo o seu piso de terra. Segtmdo o infomiado polo arquitecto técnico municipal ten 
apariencia dun camiño de carro. 

Dos documentos aportados polos propietarios colindantes dedúcese que existe un “camiño” sen máis 
específicacións. Somentes no caso da documentación aportada por M“ José Rodríguez Torres , en 
relación ás parcelas 183 e 184 recóllese que colindan cun “sendeiro e rego", evidencia que coincide 
coa aportada por José Martinez Quijeiro (folio 100 do exp.) que añrma que o camiño so chega á 
parcela n” 163 pois no seu día os propietarios das leiras 160 e 162 negáronse rotundamente a 
pennitila paso de calquer veículo e animal; non así os dos regantes pois ali discurre o cauce de auga. 

Da investigación realizada pola Policía Local entre persoas de avanzada edade, residentes nas 
inmediacións, resulta que polo citado camiño se pasaba para as fincas do lugar , sen nengún tipo de 
restricción a persoas, formas de paso ou de tempadas. 

CONCLUSIÓNS 

A serventía é o paso ou camiño privado de titularidade común e sen asignación de cotas, calquera que sexa 
o que cada un dos usuarios ou causantes cedese para a súa constitución, que se atopa establecido sobre a 
propiedade non exclusiva dos lindeiros e que teñen dereito a usar, gozar e posuír en común a efectos de 
paso e servizo dos predios. 

Salvo proba en contrario, presúmese a existencia de serventía: 

l“) Se as ¡citas forman ou formaron parte do agro, agra ou vilar, e próbase o uso continuo. 

2°) Cando o paso ou camiño foi establecido na partición de herdanza ou división de cousa común como servizo 
para todas ou algunha das leiras resultantes. 

3°) Se o camiño aparece referido como lindeiro nos títulos das leiras que se serven por el. 

4°) Cando o paso ou camiño é usado polos lindeiros para acceder ás súas leiras situadas sen outra saida a 
camiño público. 

3. No caso que nos ocupa resulta obvio que, alomenos, se dan as circunstancias previstas nos apartados 3° e 
4° polo que en principio e salvo outras evidencias en contrario tratariase dunha serventía, sen que o camiño 
poida considerarse como público, tendo en conta que, asemade, carece de asfaltado e de nengún servizo 
municipal, non abondando a estes efectos que o camiño figure nos planos catastrais. 

Nembargantes e tal e como reiteradamente ten declarado a xurisprudencia (Sentencias do TS, entre otras, 
de 23 enero 1990 , 15 octubre 1997 y 1 abril 1998, entre outras) hai que ter en conta que tal decisión ten 
carácter meramente declarativo respecto da posesión dado que non define nin o “ius possesssionis” nin o 
“ius possidendi” é dicir, o dereito a poseer ou o dereito de propiedade que somentes os tribimais poden 
recoñecer ou declarar unha vez exercitadas as accións civís correspondentes dado que o inventario é un 
mero rexistro administrativo que por si só nin proba nin crea nin constitue dereito algún a favor da 
corporación, sendo máis ben un libro que sirve, respecto dos seus bens, de recordatorio constante para 
que corporación exercite oportunamente as facultades que IIe corresponden (Sentencia do TS do 9 de 
xuño de 1978) 

Xa que logo e á vista do que antecede teño a ben sinalar que aos efectos da resolución do expediente 
debe actuarse de conformidade co artigo 52 do RB polo que, previamente á mesma, debe porse de manifesto
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por término de dez días ás personas a quen afecte e compareceran no mesmo para que poidan alegar o que 
crean convinte ao seu dereito. A partir de ahí e previa incorporación ao expediente dos informes que se estimen 
necesarios para mellor proceder e, no seu caso, o dictame da comisión informativa correspondente, adoptarase 
o acordo pertinente polo pleno do Concello, notiiicándose a tódolos interesados aos efectos oportunos. ~~ Xa que logo á vista do que antecede teño a ben formular a seguinte PROPOSTA DE RESOLUCIÓN para 
a sua adopción , se procede, polo pleno do Concello, ao abeiro do artigo 34 do RB, previo dictame preceptivo 
por parte da comisión inforrnaiva: 

I. Resolver o expediente de investigación iniciado por Resolución da Alcaldía do 25 de setembro de 
2007 considerando que o camiño citado é unha serventía ao abeiro do artigo 76 da DCG e, polo 
tanto, non se estima acreditado o seu carácter demanial e non procede a sua inclusión no 
Inventario Municipal de Bens do Concello. ~~ O expediente deberá porse de manifesto aos interesados por término de l0 días ao obxecto de que 
dentro de dito prazo e con carácter previo á resolución que no seu caso se adopte, aleguen o que 
crean convinte ao seu dereito". ~~ Considerando que, dentro do prazo que se lles outorgou ao efecto non foi presentada polos interesados 

ningunha nova aportación que desürtue o indicado. 

~~ 
Teño a ben propor á comisión informativa, que dictamine favorablemente a adopción polo pleno do 

Concello do seguinte acordo: 

Votación e dictame: 

A Comisión informativa de economía, facenda e patrimonio, co voto favorable 
dos/as Sres/as Concelleiros/as dos Grupos Municipais do PSdeG-PSOE (4) do BNG (2), e do 
PG (l) e a abstención do Grupo Municipal do PP (4), dictaminou favorablemente a Proposta 
do Presidente antes citada, e na súa consecuencia estimou oportuno propoñer ao Concello 
Pleno, a adopción do seguinte acordo: 

~ 
~~ 

~ ~ ~~ 
~~~

~ ~~~~ ~~ 
Resolver o expediente de investigación iniciado por Resolución da Alcaldía do 25 de setembro de 2007 

considerando que o camiño citado é unha serventia ao abeiro do artigo 76 da DCG e, polo tanto, non se estima 
acreditado o seu carácter demanial e non procede a sua inclusión no Inventario Municipal de Bens do 
Concellos" 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometido o dictame a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade dos/as 
Sres./as Concelleiros/as, sendo vinteún votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 8 do PP, 3 do B.N.G., e 2 do P.G.), 
aprobou, nos seus propios términos, o dictame da Comisión Informativa de Facenda e Patrimonio, nos 
antecedentes transcrito.- 

~~ 
~~~~ ~~~ ~~ ANTE NT .- 

Dictame da Comisión Informativa de Facenda e Patrimonio, de data 24 de novembro de 2008, que 
transcrito dí:~~



"Vista a proposta da Alcaldía, de data 29.10.08 que transcrita di: 

Detectado erro no cadro de persoal funcionario do Concello corespondente ao exercicio 2007 
encadrando as dúas prazas de Técnico de Xestión na subescala “Técnica”, cando debería ser “Xestión”. 

Unha praza foi incluída no cadro de persoal funcionario do Concello, aprobado xunto co orzamento 
para o exercicio 2007 e na subseguínte oferta pública de emprego, adscrita a Intervención-Tesourería, en 
cadrada na escala de administración xeral, subescala técnica e no grupo B aínda que na oferta pública de 
emprego, unha vez en vigor a Lei 7/2007 de 12 de abril do Estatuto Básico do Empregado Público (LEBEP) 
aparece encadrada no grupo A2 en base á disposición transitoria terceira da mesma norma. 

Este erro é subsanable ao abeiro do artígo 105 da LRXAP que dispón que “As Administracións 
públicas poderán, así mesmo, rectificar en calquera momento, de oficio ou a instancia dos interesados, os erros 
materiais, de feito ou aritrnéticos existentes nos seus actos". 

Polo tanto, esta alcaldia, ven en propoñer ao Pleno do Concello o seguinte: 

Proceder a corrección de erros do cadro de persoal aprobado co orzamento para o exercicio 2007, 
encadrando as prazas de Técnico de Xestión na Subescala de “Xestíón”, no lugar da Subescala “Técnica”, coa 
conseguinte corrección do mesmo para o exercicio 2008. 

Votación e dictame: 

A Comisión informativa de facenda e patrimonio, co voto favorable dos Sres. Concelleiros do Grupo 
Municipal do PSdeG-PSOE (4), do BNG (2), e do PG (l) e a abstención do Grupo Municipal do PP (4), 
díctaminou favorablemente a proposta da Alcaldia antes transcrita." 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometido o dictame a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade dos/as 
Sres./as Concelleiros/as, sendo vinteún votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 8 do PP, 3 do B.N.G., e 2 do P.G.), 
aprobou, nos seus propios términos, o dictame da Comisión Informativa de Facenda e Patrimonio, nos 
antecedentes transcrito.- 

8.- PROPOSTA DO CONSELLO PARROQUIAL DE CHAPELA¡ POSICIONAMENTO DO 
PLENO EN CONTRA DO DESDOBRAMENTO DA AUTOPISTA, RECOLLIDA NO PLAN 
SECTORIAL VIGO INTEGRA E NO PLAN DIRECTOR DE ESTRADAS DE GALICIA.- 

ANTECEDENTES.- 

Proposta do Consello Parroquia de Chapela, de data 12 de novembro de 2008, que transcrita dí: 

"O Consello parroquial de Chapela en sesión extraordinaria celebrada o día 12.1 1.08, por unanimidade 
dos seus membros presentes D. Emilio González Iglesias, D. Carlos González Fernández, D. Miguel Angel 
Alvarez Ballesteros, D. Xabier Balsas Barbeira, D. José Marcial Pérez Abreu, D’. Angela Méndez Alonso, D. 
Enrique Alvarez Otero,’ D. Emilio Martínez Castrelos, D. Alfonso Iglesias Campelos, D. Manuel González 
Soto, D. David López Alvarez, D. Fernando Collazo Cabaleiro e D. José Casal Santorio, estimaron convinte 
propoñer ao Concello Pleno, que se posicionen en contra do desdobramento da autopista, recollidas no Plan 
Sectorial Vigo Integra e no Plan Director de Estradas de Galicia." 

INTERVENCIÓNS.-
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O concelleiro señor González Iglesias explica que o 13 de setembro o consello parroquial de Chapela 
presentou unha alegación contra o desdobramento da autopista, cousa que fixo tamén o Concello no mesmo 
día. Considera que esta proposta non soluciona o problema dos accesos a Vigo e obvia outros prantexamentos 
máis doados para iso xa que, de levarse adiante, afectaría a gran parte da parroquia máis poboada do Concello, 
deixando moitas edificacións fora de ordenación. Di que agora non se está en prazo de alegacións pero lle 
parece importante propiciar un pronunciamento politico sobre o tema, precisamente para convencer a outros 
estamentos, institucións e partidos, especialmente da cidade de Vigo, que están a favor deste desdobramento. 

O concelleiro señor Bastos Fernández sinala que Chapela é unha parroquia que sufriu especialmente 
por mor de actuacións como autopistas, trenes, estradasmetc e considera que o Alcalde debe facer o máximo 
posible, tanto en Santiago como en Madrid, para que non a sigan a destrozar porque a proposta lle parece unha 
aberración. 

0 concelleiro señor Pazos Docampo sinala que é totalmente improcedente pretender a ampliación dos 
accesos a Vigo por ese punto e califica o desdobramento de “sinsentido” que provocará máis mal que ben. 

A concelleira señora Canal Gómez felicita aos integrantes do consello parroquial de Chapela e di que é 
unha demagoxia que o goberno traia isto ao pleno posto que non fixeron nada previamente, nin convocar á 
comisión de urbanismo nin ningimha xestión en Madrid ou Santiago para que isto non suceda. Considera que 
ainda que o Alcalde di que vai marchar, o que vai a deixar é un concello estragado coa conexión coa A 57 , co 
AVE , con moitas outras desfeitas e agora con este tema de Chapela. D1' que non se ñan do goberno porque 
non resolveu cousas como a da peaxe de Rande e traga con todo. Sinala que o PP ganou as eleccións e debería 
telo en conta para darlles coñecemento de antemán do que va a ocurrir. Fai referencia a imhas declaracións do 
Alcalde que caliñcou como “sindicatos” aos consellos parroquiais e tivo apreciacións despectivas con respecto 
a oposicion. 

O Alcalde sinala que por alusións quere indicar que non é certo o que dí a voceira do PP e que él 
limitouse a dicir que a oposición en Redondela é boa para os intereses do goberno. 

O concelleiro señor González Iglesias dí que foi él quen convocou de xeito extraordinario ao consello 
parroquial e que a exposición pública é para todo o mundo, ainda que o PP pareza ir sempre a remolque da 
historia. Explica que cando se tomou o acordo sobre as variantes se facía constar que debían facerse fora dos 
núcleos urbanos do municipio o cal é coherente coa postura que agora teñen de oposición ao desdobramento da 
autopista en Chapela posto que consideran que tampouco mellora as condicións dos accesos a Vigo. Asume 
que o Alcalde de Vigo, do seu mesmo partido, non pensa o mesmo, polo que haberá que facer un esforzo para 
convencelo e di que non están en contra de que se amplíe con arcéns a ponte de Rande. Acusa ao PP de non 
solucionar o tema do transporte metropolitano durante os 16 anos que gobemaron na Xunta posto que estima 
que a solución pasa por ahí, dado que suporía menos coches na autopista. Indica que agora se trata de sumar 
vontades e impedir que esta cuestión se aprobe co proxecto Vigo Integra e co Plan de Estradas de Galicia aos 
que o Concello xa formulou alegacións. 

O concelleiro señor Bastos Fernández reitera que o Alcalde debe empregarse a fondo para defende-lo 
tema polo ben de todos. 

O concelleiro señor Pazos Docampo sinala que é positivo acadar un acordo unánime sobre a cuestión e 
lle parece que está de máis dicir que hai que avisar ao PP sobre cousas que xa aparecen nos boletíns oficiais, 
dado que, por exemplo ainda non asistiu ningún representante dese partido ao consello parroquial do Viso. 

A concelleira señora Canal Gómez dí que eles se enterar¡ e presentan alegacións a todo pero considera 
que o Concello é o foro axeitado para debatir certas cuestións, contando tamén co asesoramento dos técnicos 
municipais. Indica que non se fian das xestións que van a facer a posteriori e que outra cousa que está por cair 
é a desaparición da estación de Redondela. Di que lles esconden os documentos e que namentras os veciños 
afectados desespéranse, os concelleiros do goberno ríen.



O Alcalde di que a estación vai a desaparecer porque a alta velocidade non pasa por ahí para a 
configuración do eixo atlántico. Dí que está a favor deste, da autovía e do polígono industrial e radicalmente en 
contra do desdobramento de Chapela e das canteiras. 

A concelleira señora Canal Gómez dí que no consello parroquial de Chapela tamén hai un 
representante do PP e non están como convidados de pedra e asegura que se o consello non o solicita non 
traerían este asunto ao pleno. Maniféstase dísposta a ir con eles a Santiago a unha reunión coa conselleira de 
Política Territorial para tratar o asunto. 

O concelleiro señor González Iglesias insiste en que non foi o PP quen propiciou a reunión do consello 
parroquial. 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometida a proposta a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade dos/as 
SresJas Concelleiros/as, sendo vinteún votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 8 do PP, 3 do B.N.G., e 2 do P.G.), 
aprobou, nos seus propios términos, a Proposta do Consello Parroquial de Chapela, nos antecedentes 
transcrita.- 

9.- ACTIVIDADE DE CONTROL DO PLENO: 

9.1.- DAR CONTA DE RESOLUCIÓNS DA ALCALDÍA E CONCELLEIROS DELEGADOS.- 
O Concello Pleno dase por enterado do contido das Resolucións da Alcaldía e dos Concelleiros 

Delegados dende o día 21 de outubro ao 20 de novembro de 2008.- 

9.2.— MOCIÓNS.- 

9.2.1.- MOCIÓN D0 GRUPO MUNICIPAL DO PP, S/ USUARIOS DO TRATAMENTO DO 
SINTRÓN NO CENTRO DE SAUDE DE REDONDELA.- 

ANTECEDENTES.- 

Moción do Grupo Municipal do Partido Popular, con rexistro de entrada no Concello o día 26 de 
novembro de 2008, que transcrita dí: 

"EXPOSICIÓN DE MOTIVOS.- Recentemente os medios de comunicación deron a coñecer unha 
problemática que anterior non existía no Centro de Saúde de Redondela e que afecta a 340 pacientes, usuarios 
todos eles do tratamento do sintrón. En ditos medios o SERGAS asegura aos pacientes dito tratamento (o que é 
lóxico), pero admite desaxustes; tamén, en ditos medios de comunicación se sinala que o centro de saúde de 
Redondela permanece sen dito servicio por falta de persoal e que os pacientes que precisen esta proba deberán 
desprazarse ao Hospital Xeral-Cíes, información que tamén se trasladou aos pacientes afectados. 

O Partido Popular facéndose eco das demas dos afectados/as e tendo en consideración que se trata, na 
maioría dos casos de persoas maiores que poden ver diñcultado o seu acceso ao tratamento, é por iso que, 
SOLICITAMOS que se adopte o seguinte acordo: 

Se solicite do SERGAS que se consolide dito servicio no noso concello, dotándoo de persoal, si fora 
preciso e dos mecanismos adecuados para dar servicio aos usuarios demandantes do mesmo." 

INTERVENCIÓNS.-
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O Sr. Alcalde indica que desexa aclarar que falou co Sergas e que o servizo xa está garantido. 
A concelleira señora Canal Gómez dí que se presta o servizo por parte dos médicos de xeito voluntario 

polo que considera que non está garantido nin consolidado. 

O concelleiro señor Bastos Fernández apoia a moción. 
O concelleiro señor Pazos Docampo sinala que xa cando se presentou a moción para o pleno pasado o 

tema estaba resolto e lle parece que denota un mal coñecemento da realidade posto que son precisamente os 
médicos que levan aos pacientes os que teñen que facelo. 

O concelleiro señor González Iglesias dí que ao grupo socialista non lle queda máis remedio que votar 
en contra porque o problema estaba resolto dende antes de presentar a moción. 

A concelleira señora Canal Gómez dí que o señor Pazos non ten nin idea, porque os que deben aplicar 
o tratamento son os hematólogos e sinala que o problema resolveuse porque os afectados sairon na prensa 
demmciando o caso pero debe terse en conta que os médicos de cabeceira o fan un pouco de favor. 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometida a Moción a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría dos/as Sres./as 
Concelleiros/as, sendo once votos en contra (8 do PSdeG-PSOE, e 3 do B.N.G.), oito votos a favor (8 do PP), e 
dúas abstencións (2 do P.G.), rexeitou a Moción do Partido Popular, nos antecedentes transcríta.- 

I 
9.2.2.- MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL DO PARTIDO POPULAE, S/ VIOLENCIA DE 

XENERO.- 

ANTECEDENTES.- 

Moción presentada polo Grupo Municipal do Partido Popular no Rexistro Xeral do Concello, con data 
26 de novembro de 2008, que transcrita dí: 

"Exposición de motivos.- O 25 de novembro foi declarado día Internacional contra a violencia cara ás 
mulleres no primeiro encontro feminista de Latinoamérica, que se celebrou en Bogotá en xullo de 1981. 

Neste encontro, as mulleres denunciaron a violencia de xénero en tódolos ámbitos da sociedade, os 
malos tratos e os asasinatos no fogar, as violacións, o acoso sexual, e a violencia en xerla cara ás mulleres, 
incluída a tortura e abusos sufridos por prisioneiras políticas. Elixiuse este día para non esquecer o asasinato 
das irmáns Mirabal, tres activistas asasinadas en 1960 a máns da policia segreda do dictador Trujillo, na 
República Dominicana. No ano 1999 a ONU deu carácter oñcial a esta data." 

E para contribuir ao seu recordo, o Partido Popular quérese unir unha vez máis ao rexeitamento de 
algo tan condenable como a violencia de xénero. 

Unha violencia que, como sabemos, afecta sobre todo .as mulleres, tanto fisica como sicolóxicamente. 
Pero non só se queda ahí, senón que aos demáis membros do fogar tampouco os deixa fora dos seus efectos, en 
moitas ocasións, devastadores. Por todo iso, é precisa unha tolerancia cero, ás veces botada en falla, no tema da 
violencia de cara ás mulleres. 

Sabemos que é un gran paso contar cunha lei integral contra a violencia machista, pero sabemos tamén 
que ést anon está a funcionar como é desexable, xa que neste mesmo ano, podemos contabilizar a máis de 50 
mulleres asasinadas a máns das súas parellas. Cifra demasiado elevada, e que ven da incapacidade desta lei 
para poñer freo real a este feminicidio social.



Polo tanto, para poder levar a cabo esta necesaria labor de loita contr a violencia de xénero, é precisa: 

- Rotundidade ante a violencia machista e o maltrato. Fronte a este tema non existen medias tintas: 
trátase da vida das persoas e temos que ser taxantes no respeto á libertade destas. 

- Firmeza ante o maltratador: non existe xustíñcación ante unha agresión. Fronte a delincuentes desta 
natureza só cabe unha decisión, que é o castigo. 

Por isto, e porque a violencia de xénero debe desaparecer definitivamente do noso día a día, pedimos: 
Moción: Que se tome un acordo de goberno para trasladar ao Ministerio de Igualdade o 

posicionamento unánime do Pleno do Concello de Redondela con respecto a que: 

Se precisan máis RECURSOS SOCIAIS, así como máis MEDIOS MATERIAIS e PERSOAIS para 
atender ás víctimas por parte das administracións públicas. 

A xustiza ten que ser rápida e eficaz na resolución de casos desta natureza. Para isto, é vital poñer en 
marcha máis xulgados especializados en violencia de xénero. 

As victimas precisan sentirse protexidas, e ter e recibir unha atención especial por parte dos axentes 
sociais inmersos no trato delas, dos Corpos e Forzas de Seguridade, o cal requiere dunha formación específica e 
coidada que deben recibir. 

Aos maltratadores nos se lle sdebe dar ningunha opción que non sexa a aplicación máis contimdente 
da Lei sobre eles, eliminando toda ventaxa como a fianza ou os permisos, para minimizar as posibilidades de 
que cumpran as súas ameazas sobre as súas parellas, ou, no peor dos casos, que paguen polo seu crime con todo 
o peso da Lei." 

INTERVENCIÓNS.- 

O concelleiro señor Pazos Docampo califica de “extemporánea” a moción dado que onte foi o dia 
internacional contra a violencia cara as mulleres e por parte do Alcalde xa se fixo unha declaración 
institucional. 

O concelleiro señor González Iglesias incide na mesma cuestión considerando que non é un tema para 
tratar hoxe. 

A concelleira señora Alonso Gómez sinala que este tema non pode ser nunca extemporáneo e sobran 
excusas para non aproba-la moción posto que se está a tratar de persoas e, por outra banda, tampouco teñen 
coñecemento da declaración institucional que cita o voceiro do BNG que non foi consensuada. 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometida a Moción a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría dos/as Sres/as 
Concelleiros/as, sendo once votos en contra (8 do PSdeG-PSOE, e 3 do B.N.G.), dez votos a favor (8 do PP e 2 
do P.G.), rexeitou a Moción do Partido Popular, nos antecedentes transciita.- 

9.2.3.- MOCIÓN D0 GRUPO MUNICIPAL D0 PARTIDO POPULAR S/ ANTIGO EDIFICIO 
DE FENOSA.- 

ANTECEDENTES.- 

Moción presentada polo Grupo Municipal do Partido Popular, no Rexistro Xeral do Concello, con data 
26 de novembro de 2008, que transcrita dí:
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"Exposición de motivos.- Ante a situación actual do antigo edificio de FENOSA, sito no Paseo da 
Xunqueira, n° 6, xa que actualmente o seu estado é totalmente ruinoso e o ediñcio amosa desperfectos no 
tellado, co conseguinte perigo de desprendemento de tellas que poderían impactar contra os viandantes, ventás 
rotas e outros signos que evidencian que se atope en ruínas. Por este motivo e dada a ubicación estratéxica na 
que se atopa, por este motivo o grupo municipal do Partido Popular, SOLICITA: 

Que o equipo de Goberno, faga as xestións oportunas para convertir o espazo que ocupan estas 
instalacións nunha zona verde ou de equipamento para uso dos veciños de Redondela, xa que a noso entender 
FENOSA non lle está a dar uso a esta edificación, tendo en conta o estado ruinoso no que se atopa." 

INTERVENCIÓNS.- 

O Sr. Alcalde indica que se ñxeron xestións e pode dicir que existe un principio de acordo con 
FENOSA que vai a botar abaixo o edificio actual e presentar un proxecto máis axeitado ao entorno, cun 
edificio máis pequeno, que albergaría a maquinaria que alí teñen, quedando o resto de cesión para o Concello. 

O concelleiro señor Pazos Couñago pregunta ao Alcalde a razón pola que intervén no pleno 
incumprindo o preceptuado no artigo 33 do Regulamento. 

O Sr. Alcalde dí que él simplemente da unha explicación ás cuestións prantexadas na moción e lle 
parece procedente porque o que preside a sesión é él e non está debatindo nada. 

A concelleira señora Canal Gómez considera que as xestións teñen que retlexarse nos correspondentes 
escritos con rexistros de entrada e/ou saída e namentras non exista esa constancia documental non se cree nada. 

O concelleiro señor Pazos Docampo indica que a moción presentada non é tal posto que non prantexa 
realmente a adopción de ningún acordo. 

VQTACIÓN E ACORDO.- 
Sometida a Moción a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría dos/as SresJas 

Concelleiros/as asistentes, sendo once votos en contra (8 do PSdeG-PSOE, e 3 do B.N.G.), nove votos a favor 
(8 do PP e l do P.G.), rexeitou a Moción do Partido Popular, nos antecedentes transcrita.- 

Previa declaración de urxencia, acordada en votación ordinaria e por unanimidade dos/as SresJas 
Concelleiros/as asistentes, o Concello Pleno, tratou a seguinte Moción: 

9.2.4.- MOCIÓN E GRUPO MUNICIPAL DO PARTIE POPULAR, Sl PRQFESORADO DO CENTRO DE EDUCACIÓN PRIMARIA DE SANTA MARIÑA.- 
ANTECEDENTES.- 

Moción presentada polo Gmpo Municipal do Partido Popular, no Rexistro Xeral do Concello, con data 
28 de outubro de 2008, que transcrita dí: 

"Exposición de motivos: Por todos é coñecida a preocupante situación de crise económica pola que 
está a atravesar todo o país, e polo tanto, Galicia estase a ver afectada pola mesma, como non podía ser doutro 
xeito. 

Sen embargo, comprobamos como a Xunta de Galicia está a practicar recortes en ámbitos nos que nos 
consideramos que non se deben practicar.



Rccentemente, a Delegación Provincial de Educación tomou a decisión de reducir o profesorado dos 
Colexios de Educación Primaria, non cubrindo as baixas das Licencias por Estudios nin das Comisións de 
Servizo. 

Dita medida, afecta negativamente á calidade da nosa Educación, en tódolos sensos, tanto na calidade 
do traballo docente coma na calidade dos contidos recibidos polo alurrmo é dicir, o proceso de ensinanza- 
aprendizaxse que día a día se desenrola nos centros educativos da nosa Comunidade. 

A reducción do número de mestres que sufriu a C.E.P. Santa Mariña, por mor dunha licencia por 
estudios que solicitou unha das docentes que compoñen a plantilla, non é percibida pola Administracióm como 
algo que merme dita calidade, non tendo a mesma percepción nin os pais dos nenos e nenas que acuden a este 
centro, nin os docentes nin a dirección do colexio, que consideramos son as partes máis implicadas no 
problema e saben mellor o nivel de afección e os trastornos que conleva esta medida. 

Temos que ter en conta que o Colexio de Educación Primaria de Santa Mariña, é un centro onde se 
poñen en marcha diversos proxectos que se ofertan dende a Xunta de Galicia, e que conlevan un notable 
incremento da calidade da educación que recibe o alunmado. Por todo isto, e en pos de que a calidade 
educativo do ensino público siga en aumento e non se vexa deteriorado, propoñemos: 

ACORDO: Que se adopte un acordo de goberno para instar á Xunta de Galicia a que se conserve o 
número de docentes dos Centros Educativos e, en particular, do C.E.P. Sta. Mariña de Redondela, 
reconsiderando así a decisión tomada pola Delegación Provincial de Educación e Ordenanción Universitaria ao 
respecto." 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometida a Moción a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade dos/as 
Sres./as Concelleiros/as asistentes, sendo vinte votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 8 do PP, 3 do B.N.G., e l do 
P.G.), aprobou, nos seus propios términos, a Moción do Partido Popular, nos antecedentes transcrita.- 

9.3.- ROGOS E PREGUNTAS.- 
- A concelleira D‘. ERMINDA QUELLE FERNÁNDEZ, formula a seguinte pregunta: 

Que, téndose publicitado na prensa o apoio do Concello de Redondela á iniciativa dos veciños de 
Rande de por en marcha un centro museístico na coñecida "fábrica do alemán", que dependería, en principio, 
da administración autonómica, e polo que formula a seguinte pregunta: 

¿Que xestións ten levado a cabo dende entón a Concellería de Cultura para que se faga realidade na 
antiga conserveira de Rande o chamado Museo da batalla de Rande?. 

Respóstalle o concelleiro Sr. Reguera Ocampo, quen sinala que é unha iniciativa interesante, aínda que 
a súa materialización non sexa sinxela, xa que tamén teñen que participar outras administracións. 

- A concelleira D‘. LORENA LÓPEZ RODRÍGUEZ, formula a seguinte pregunta: 
"Que ao parecer a Consellería de Vivenda e Solo plantexa desenrolar unha segunda fase do futuro 

polígono de Armfana, non entanto, o goberno local aínda non trasladou noticia algunha ao respecto dese 
eventual proxecto aos diferentes grupos municipais, e por elo que formula a seguinte pregunta: 

¿Que coñecemento ten o equipo de goberno desta noticia, para cando estaría prevista esta actuación, 
que terreos abranguería e se pensa informar deste asunto ao Gmpo Municipal do Partido Popular con
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antelación suficiente ou vaino facer o mesmo día no que se someta o tema a votación no pleno, como fixeron 
co devandito polígono?. 

Respóstalle o concelleiro Sr. González Iglesias dicindo que o Concello prantexou unha alternativa para 
que se ampliara aos terrenos previstos no PXOM como industriais, pero o problema foi que o camiño de 
Santiago quedaba no medio e por iso desdobrouse en dúas fases para atopar unha solución e a expensas de 
Patrimonio. 

- O concelleiro D. CANDIDO VILABOA FIGUEROA, formula a seguinte pregunta: 
"Que recorrendo as proximidades da casa do Concello pódese comprobar que grande parte do alumado 

público non está a fimcionar ao carecer de lámparas, sendo así que incluso os nenos que xogan na pista 
polideportiva teñan que xogar cornplernentamente a escuras, e por iso que formula a seguinte pregunta: 

¿Cando ten pensado o concelleiro responsable na materia arranxar esta situación?. 

Respóstalle o concelleiro señor Iglesias Carrera que pode haber algunha farola fundída, pero non 
moito máis. 

- O concelleiro D. JOSÉ ALBERTO PAZOS COUÑAGO, fonnula a seguinte pregunta: 
"Dende fai algún tempo, os veciños de O Muro trasladáronos o seu malestar debido á ausencia de auga 

da fonte sita nese enclave, despois de que se procedese á mellora da mesma. 

Por outro lado, debemos significar a situación relativa á fonte da Perouxa, na que tras unha resolución 
favorable á Comunidade de regantes de Novelle, dictada pola Consellería de Medio Ambiente e 
Desenvolvemento Sostible, sen que ata a data se tomaran as medidas necesarias para dar cumprimento á 
resolución mencionada, e en consecuencia vimos a formular a seguinte PREGUNTAS: 

¿Cales son as actuacións previstas polo Goberno Municipal para situar as situacións descritas?. 

Respóstalle o concelleiro señor Pazos Docampo que existe o compromiso de repor a auga na fonte de 
O Muro, pero non lle consta o que di sobre a resolución en relación á fonte de A Perouxa. 

- Polo Concelleiro D. JOSÉ ALBERTO PAZOS COUÑAGO, forrnúlase a seguinte pregunta: 
"O 27 de xullo de 2007, o Grupo Municipal do Partido Popular presentou unha pregunta relativa á 

declaración de prescrición do canon dos exercicios 2001 e 2002, do contrato para a xestión indirecta da piscina 
Climatizada de Redondela, obligado ao pago SERVIOCIO, importe 25.112,72 euros, procedendo a súa baixa en 
conta. No pleno correspondente a xullo de 2007, o Goberno Municipal se comprometeu a contestar a esta 
pregunta no pleno correspondente ao mes de Agosto. Non obstante tal resposta non se produxo. En diversas 
ocasións o Grupo Popular reiterou a pregunta formulada en xullo de 2007, sen que ata a data haxamos obtido 
resposta. Hoxe, dezaseis meses despois de ter formulado a pregimta orixinal, e ante a tenaz resistencia do 
Goberno Municipal a dar cumprida resposta a unha pregunta lexítima que afecta aos cartos de todos os 
redondeláns, e á eficacia con que se xestionan os caudais públicos, nos vemos obligados a formular de novo a 
pregunta que tanto parece incomodar ao bigobemo redondelán, Así pois, logo de ter outorgado un marxe de 
tempo máis que suficiente para realizar as indagacións necesarias para ter cumprido coñecemento do tema que 
nos ocupa, vimos a formular a seguinte pregunta: 

¿A que obedece a prescrición, e consecuentemente a perda de 25.112,72 euros para as arcas 
municipais, así como quen ou os que foron responsables desta situación?.



Lle resposta o concelleiro señor González Iglesias, que dí que nas relacións coa adxudicataria se 
producen certas compensacións via canon e houbo tamén algunhas obras que se aplicaron ao mesmo. 
Esixiránse responsabilidades caso de que procedan. 

- Pola concelleira señora CANAL GÓMEZ se pregunta cales foron as razóns do desaloxo da gardería, 
da piscina e do pavillón polideportivo na tarde de hoxe. 

Lle resposta o concelleiro señor Reguera Ocampo sinalando que o desaloxo foi preventivo porque se 
deu unha fuga accidental do gas, como consecuencia de romperse unha tubería por mor dunhas obras de 
saneamento que se estaban a realizar na zona. 

Polos concelleiros que se indican, se formularon os seguinres ROGOS: 

- Dona Lorena López Rodríguez manifesta que visto o estado do camiño dos Balandros en Chapela - 

numerosas fochas e remendos- e a gran cantidade de tráfico que soporta diariamente, roga que se proceda ao 
acondicionamento do mesmo, especialmente do firme. 

- Dona Enninda Quelle Fernández manifesta qe os veciños de Cabanas, residentes nas vivendas 
ubicadas baixo a Ponte de Rande, soportan diariamente os ruidos e vibracións procedentes do paso de vehiculos 
pola devandita infraestructura, inmisións acústicas que supoñen unha molestia evidente, ademáis dun perigo e 
potencial dano para a saúde das persoas. 

Considerando que os poderes públicos teñen que desenvolver actuacións tendentes á protección do 
medio ambiente e á saúde e que éstas orientaranse así mesmo á protección fomte ao ruído; e existindo hoxe en 
día mecanismos que posibilitan rniniminar o impacto acústico das infraestructuras viarias, roga que se realicen 
as xestións oportunas para que se proceda á colocación de pantallas de protección acústica nos tramos precisos 
da AP-9 que permitan mellorar a calidade de vida dos veciños da contorna. 

- D. CANDIDO VILABOA FIGUEROA, manifesta que diversos veciños, con domicilio nas 
inmediacións do coñecido como scalextric de Redondela, veñen trasladándonos a súa preocupación ante o 
aumento dos ruídos e vibracións procedentes desta infraestructura, debido fundamentalmente, segundo nos 
trasladan os propios afectados, ao deterioro sufrido pola xunta de dilatación do mesmo, e en consecuencia, rogo 
que se proceda á comprobación do estado do escalextric, tomando as medidas necesarias para a minimización 
das molestias causadas aos veciños. 

- D. MIGUEL ANGEL ALVAREZ BALLESTEROS, rogo que como queira que xa pasaron varios 
meses dende que queimaron os contenedores do lixo que están na entrada do camiño a Igrexa de Chapela e 
agora non hai ningún para o reciclado, se repoñan canto antes para que deste xeito os veciños poidan cumprir 
coa obriga de recollida de lixo selectiva. Ao mesmo tempo se extreme a vixiancia na zona xa que como non é a 
primeira vez que se queiman- 

Pola Presidencia dase por rematada a presente sesión, sendo as vintedúas quince horas da data ñxada 
no encabezamento, en proba de todo o que, se extende a presente acta, que se ínscribiu no Libro dende o folio 
núm. 029 do Papel Timbrado da Comunidade Autónoma de Galicia, Serie A n° 2237029 ata a volta do folio 
núm.039, Serie A n° 2237039, e todo o que, como Secretaria, DOU FE.-

O 

._——' 

XAIME REI BARREIRO


